
                

Motie: Onderzoek ‘PlasticRoad’ - fietspadenplan Engbertsdijksvenen 
De raad van de gemeente Twenterand in vergadering bijeen op dinsdag 6 juli 2021, behandelend de 
Kadernota 2022 
 
Constaterende dat: 
• De huidige fietspaden in het gebied verouderd zijn en de staat van onderhoud matig. 
 
• Er een wens is vanuit de bevolking voor een veilig fietspad tussen de Pollen en Bruinehaar. 
 
• Dat er een wens is voor een recreatief fietspad langs de Paterswal. 
 
• Dat deze wensen staan beschreven in de brief van de ‘werkgroep meekoppelkansen, veilige fietspaden’ 
 
• De gemeente Twenterand (zeer) beperkte financiële mogelijkheden heeft en het hoe dan ook niet 
   alleen kan. 
 
Overwegende dat: 
• Onder andere de gemeente Twenterand er baat bij heeft dat de veiligheid voor haar haar inwoners en  
   de recreatieve mogelijkheden van onze gasten in het gebied worden verbeterd 
 
• Er nieuwe mogelijkheden zijn om fietspaden op een meer duurzame en wellicht goedkopere manier  
   kunnen worden aangelegd. 
 
• PlasticRoad een concept is van KWS in samenwerking met Wavin en Total, waarbij wegen en fietspaden  
   op een circulaire, modulaire, prefab gemaakt worden van gerecycled kunststof. 
 
Verzoekt het college: 
1) Te onderzoeken of de PlasticRoads geschikt zijn voor aanleg van de fietspaden rondom de 
    Engberstdijksvenen en dat er met het consortium mogelijk een pilot opgestart kan worden voor de  
    eventuele uitvoering hiervan. 
2) De kosten afzonderlijk in beeld te brengen van de aanleg van de diverse tracés zoals beschreven  
    in de brief, volgens het concept PlasticRoad. 
3) Welke gemeenten en organisaties (waaronder de provincie) met een belang rondom de  
     Engbertsdijksvenen bereid zijn mede investeren in dit plan en hoeveel. 
4) De gemeenteraad hierover te informeren voor 1 november 2021. 

 
En gaat over tot de orde van de dag. 

Vriezenveen, 6 juli 2021 
 
Namens, 
 
GBT - M. J. A. Elzinga     VVD - E. Kobes 


